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71e jaargang no. 247                                                                                          september 2008 
 

PERIODIEK 
 

 

 een uitgave van het “College van Keurmeesters”   
Lid van  EWFC                                                                                                                      Lid van  IFEH 

 
Beste collega’s, 
 
ik hoop dat jullie allemaal een heerlijke zomer en  
een onvergetelijke vakantie hebben gehad.  
Even los van het gewoel van de reorganisatiemachine  
die nu op volle toeren draait. 
Teams “kantelen” zoals dat nu plots heet – landelijk  
of regionaal – en er ontstaan ineens kansen voor  
nieuwe controleurs en analisten in de regio’s. 
De situatie bij de DHT en/of ITAT teams baart het  
College zorgen. Zij hebben een tekort aan  
personeel, staan onder hoge werkdruk, en hebben  
met het invoeren van het rookverbod in de horeca  
veel met, op zijn zachts gezegd, onbegrip te maken.   
Het is aan Den Haag om hier snel op te reageren. 
 
Hoewel we spannende maanden voor de boeg  
hebben, gaat het werk gewoon door, en dat betekent 
projecten uitvoeren, monsternames, werkoverleg en 
reageren op rapid-alert meldingen. 
Het signaal van veel collega’s, dat er  
een gebrek is aan opleiding en bijscholing is door  
Den Haag inmiddels opgepikt, en daar wordt  
inmiddels stevig op ingezet. Kennis is essentieel voor  
een organisatie die kwaliteit wil uitstralen, en dit zal  
moeten leveren om te kunnen overleven. 
Aan de inzet van de honderden mensen in de  
buitendienst zal dat niet liggen!    
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            van de voorzitter__ 
Beste Collega’s, 
 
Alweer najaar 2008. Waar blijft de tijd?  
In mei was de ALV bij Beuk Horeca te Utrecht. Door de medewerkers van dit bedrijf en 
de deskundigen die door hen waren uitgenodigd was dit een zeer leerzame dag.  
De unanieme mening van de aanwezigen was dat dit standaard in de opleiding zou 
moeten plaatsvinden. We kregen uitleg over vaatwassers met aanwijzingen waar de 
moeilijk te reinigen plekken zitten. Tevens was er uitleg over slagroomapparatuur en de 
mogelijkheden en trucs van een stoomoven. 
Een tweede uitnodiging, separaat van een vergadering, werd helaas door slechts 10 
collega’s positief beantwoord. Dat is helaas te weinig om een hele dag te organiseren. 
 
Tijdens de Algemene ledenvergadering bleek dat de statuten niet geheel duidelijk waren 
over de benoeming van de voorzitter in het bestuur (is dat een taak van het bestuur of 
van de Algemene ledenvergadering?), daarom werd besloten om staande de 
vergadering goedkeuring voor mijn benoeming te vragen. 
Dank aan de aanwezige leden die de benoeming steunden! 
 
Tijdens de vergadering is tevens mijn voorganger Jan Hulshoff tot erelid gekozen.  
Jan heeft veel voor de voor de vereniging betekent, en mede door zijn inzet is de relatie 
met de AD weer hersteld en de contacten met collega’s uit omliggende landen verder 
aangehaald.  
Hij heeft beloofd het College te steunen als regionaal correspondent en als organisator 
van het bezoek dat we gepland hebben aan de Luchtmachtbasis te Leeuwarden in het 
voorjaar van 2009.  
Ik heb hem ook gevraagd zijn contacten in België te benutten om te onderzoeken of 
een meerdaags uitwisselingsbezoek, zoals we dat al diverse jaren met de collega’s 
rondom Keulen hebben, tot de mogelijkheden behoort. We horen nog van hem! 
 
Enkele collega’s zijn gevraagd om af en toe een stukje te schrijven over hun 
werkzaamheden. We hopen dat op deze manier DHT en de TLP teams beter belicht 
worden. 
Aan alle leden dus de oproep om dingen die het College aangaan, zoals jubilea en 
dergelijke te melden aan een bestuurslid of correspondent.  
Tijdens een gesprek met Rob Dortland gaf deze aan dat hij geïnteresseerd is in zaken 
die niet goed gaan en waardoor de VWA mogelijk niet goed functioneert. 
Dat kan van alles zijn. Fatijdec en UMTS hoeven we niet te benoemen, dat is al erg 
duidelijk, maar zaken die met een kleine verandering een groot effect kunnen hebben 
zijn erg welkom. We zullen die dan tijdens ons jaarlijks gesprek verwoorden. 
 
met collegiale groet, 
Pierre Bressers – voorzitter 
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                        HET LEVEN IS TE KORT OM SLECHTE WIJN TE DRINKEN 

 
Bij deze wil ik de leden van het College van Keurmeesters hartelijk danken om mij als 
erelid te verkiezen tijdens de Algemene ledenvergadering 2008.  Ik weet dat onze 
huidige voorzitter Pierre Bressers in zijn vorige functie als penningmeester zorgvuldig 
met de euro centen omging en het hem geen plezier zal doen een betalend lid minder 
te hebben. Ik noemde hem in kleine kring wel eens oom Dagobert, maar zonder 
gekheid, het is mede aan hem te danken dat het college financieel een betrouwbare 
koers heeft gevaren en vaart. Kort nadat ik in Leeuwarden als keurmeester begonnen 
was vroeg collega Hendrik Sikkema mij zijn taak als correspondent over te nemen. 
Hierna werd ik bestuurslid en later voorzitter van het College. Toen Jan Witteveen mij 
vertelde dat het bestuur in de regio’s weer correspondenten wilde gaan aanstellen en 
mij vroeg om dit in Noord te gaan doen hoefde ik niet na te denken. Ik had tenslotte 
ervaring in deze functie. 
 
In Noord had college lid Paul Niekerk twee LEM teams onder zich. Afgelopen voorjaar 
werd Paul (Interim) teamleider bij het TLP team in Drachten. De beide LEM teams 
kregen een nieuwe (interim) teamleider. Vanuit het team Drachten aanvaardde de 
penningmeester van ons college, Jan Witteveen, de functie van (interim) teamleider 
LEM1,  Gerald Boesjes van team Almelo, LEM2 aanvaarde de functie van (interim) 
teamleider.  
Gerald is nog geen lid van het College maar dat is een taak voor Peter-Paul die de 
nieuwsgaring vanuit Almelo gaat verzorgen.  
 
Via het EWFC zette het College een paar jaren terug de aanmeldingsformulieren uit voor 
een door Brussel uitgezette HACCP cursus in Europees verband. Nadat een paar 
collega’s van het TLP team hieraan hadden deel genomen kan ik melden dat nu een 
LEM collega door onze dienst is opgegeven om dit najaar de cursus in Bonn te volgen. 
Ongeveer anderhalf jaar terug zette het college een via het EWFC verkregen E-learning 
cursus uit aan de leden, waarbij door de leden gratis aan deel genomen kon worden. 
Een van onze collega’s in Noord volgde deze cursus en maakte hem geheel af. Het bleek 
een hele klus. Er moesten zo’n 500 pagina’s tekst worden doorgewerkt. Tijdens de 
cursus werd er ook via internet gediscussieerd met Europese collega’s over HACCP 
onderwerpen.  
In december 2007 nam Thijs Blaauw afscheid als Senior controleur en verliet de dienst 
met de 57 plus regeling. Ik ontmoette Thijs deze zomer tijdens een meerdaags 
inspectiebezoek op Terschelling. Thijs laat jullie weten dat het goed met hem gaat. Hij 
werkt een dag in de week voor het KDS ( soms ook op Terschelling) en geniet van zijn 
vrijheid.  Thijs woont met Nynke op Terschelling en heeft de geneugten van het leven 
op loopafstand, bos, duinen, de zee, en de bakker waar hij ‘s morgens zijn verse 
croissantjes haalt. Thijs is senioren lid geworden en bezoekt de seniorendagen van het 
College. 
Het bestuur van het College heeft mij gevraagd de voorjaarsvergadering in 2009 te 
gaan organiseren. Aanvankelijk was het de bedoeling om in 2008 dit te laten plaats 
vinden. Ik heb al langer de toezegging van de vliegbasis Leeuwarden gekregen om deze 
met het College te bezoeken. 
Door intensieve missies in Afghanistan is dit doorgeschoven naar voorjaar 2009. 

nieuws uit de regio’s 
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De beoogde datum van het bezoek is dinsdag 3 mei 2009. 
Binnenkort overleg ik met de basis over het programma. Ik denk zelf aan de 
kwaliteitsaspecten rondom de F16 vliegtuigen. Een breed en interessant thema lijkt mij. 
Afhankelijk van de tijd kan er misschien nog iets verteld worden over de 
voedselverstrekking tijdens buitenlandse missies. Jullie worden via het periodiek op de 
hoogte gehouden. 
 
De kop die ik boven dit verhaal plaatste  las ik op de menukaart van een strandtent op 
Terschelling waar ik in het kader van gezond frituren op inspectie was. Men had de 
wijnkaart door een wijnhuis laten samenstellen. De menukaarten van strandtenten doen 
tegenwoordig niet voor een restaurant onder en ik denk dat de verkrijgbare frikadel  
met patat van het kindermenu de zaak op de lijst van gezond frituren heeft gebracht. 
De tekst op de wijnkaart zette mij aan het denken. De consument heeft altijd centraal 
gestaan in ons werk. Dit was de doelgroep waarvoor wij werkten. Na zo’n inspectie vul 
je vier checklijsten in en met UMTS duurt dat net zo lang als de gehele inspectie. Wij 
verantwoorden onze tijd steeds beter maar de vraag rijst, “is de consument nu beter 
af”. Al jaren klagen sommige pizzeria´s dat collega pizzeria´s  pizza´s maken voor 6 
euro en kaas op de pizza leggen wat geen kaas is maar wel zo is aangeduid. Het wordt 
met een mooi woord analoog kaas genoemd. In een grijs verleden werd er veel 
aandacht besteed aan aanduidingen en wanneer de vlag de lading niet dekte deden wij 
er als dienst er iets aan.  
Een paar jaar terug had ik CDA Kamerlid Joop Atsma een dag mee op inspectie.  
Hij vond de VWA te strikt handhaven en was erg kritisch over de dienst.  
In de lokale Friese media was onlangs te lezen en te zien dat Joop zich sterk maakt voor 
een nevenvestiging van de VWA in Friesland, in Leeuwarden of Drachten voor wel 400 
medewerkers. Zou dit te danken zijn aan ons veranderde  beleid handhaven met 
verstand en gevoel? 
 
Jan Hulshoff 
 
Nieuws uit Almelo 
 

Ook hier is iedereen druk bezig om de planning te halen. Zo heeft ieder zijn eigen 
bijdrage in de verschillende projecten. Iedereen heeft hier de cursus “rookverboden in 
het kader van de Tabakswet” gevolgd en heeft in ISI nog een lijstje om in te vullen bij 
een inspectie. Daarbij is sinds kort ook een “temperatuursmeting lijst” bijgekomen. Nog 
even en  het registreren in ISI kost net zoveel tijd als de inspectie uitvoeren. 
Verder heeft Henk Grondman in het voorjaar de BOA cursus gedaan en is daarvoor 
geslaagd. Ikzelf heb in september examen gedaan, maar ik heb nog geen officieel 
bericht. 
Ook op sportief gebied zijn de mensen in Almelo actief. Zo zijn de controleurs Gerald 
Boesjes, Gonneke Dijs en ikzelf vorig jaar begonnen in een recreanten competitie.  
Om het team compleet te maken doen oud college Johan Ring en Janet Boomkamp van 
productveilig mee en nog twee personen. 
Vorig jaar zijn we tweede in de poule geworden als VWA Almelo. Ook dit jaar hebben 
we ons weer opgegeven en eind september is alweer de eerste wedstrijd. Het is leuk 
dat je elkaar ook nog sportief buiten je dagelijkse werk tegenkomt vooral als er ook een 
oud collega meespeelt. 
 
Tot een volgende vergadering 
Peter-Paul Donkers 
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Velen zullen al gedacht hebben: “Waar blijft dat verslag toch van de 
Seniorenhappening”. 
In Mei bij elkaar geweest en de niet deelnemers willen toch ook graag weten hoe het 
één en ander verlopen is. Maar ook de deelnemers willen herinnerd worden aan die 
heerlijke Happening, de gezelligheid, het vlinderen en het genieten van de 
bezienswaardigheden. Wat is er aan de hand? 
 
Het Periodiek wordt voor 100% tot leven geroepen door onze, tot over de oren drukke, 
secretaris Jan Homma en hem komt dan ook een hele dikke pluim toe want neem van 
mij aan, het is niet eenvoudig, ja zelfs verre van dat. 
Deze Jan gaat, net als wij allemaal, ook wel eens op vakantie. Jan maakt het nog 
moeilijker want hij gaat op werkvakantie, hij werkt dus tijdens de vakantie, vooral op 
zijn computer. 
Als hij zich klaar maakt voor de reis pakt hij eerst de computer, de zogenaamde lap-top, 
in, dan zijn bankpas om vervolgens te kijken of er nog ruimte is voor andere zaken zoals 
schone kleren, een tandenborstel en dat soort zaken. 
Dus op reis blijft Jan op de hoogte van o.a. het wel en wee van Het College. 
 
De vakantie 2008 nam veel tijd in beslag. Achterblijvers, die zich ook best eens met  Het 
Periodiek wilden bezig houden, kwamen tot de ontdekking dat het te moeilijk was en 
dus zat er niets anders op dan te wachten tot Jan Homma terug was. 
Jammer natuurlijk, eigenlijk ook niet goed te praten, maar het was niet anders. 
Jan was snel genoeg weer terug maar bij thuiskomst was er nog veel meer dat zijn 
aandacht nodig had en alles bij elkaar maakte dat het gewoon niet mogelijk eerder met 
een Periodiek uit te komen. 
“Maar”, zo zei Jan, “misschien heeft het lang geduurd maar de lezers krijgen nu wel een 
heel mooi nummer” en dat maakt natuurlijk weer veel goed. 
 
Verder is er op de laatste Bestuursvergadering nagepraat over de Happening. Het was 
geslaagd maar er bleven te veel mensen weg vanwege de afstand en de leeftijd van de 
leden en daarom is er opnieuw medegedeeld dat volgend jaar de happening zal plaats 
vinden in het centrum van het land in een gelegenheid die door een ieder gemakkelijk 
te betreden is. Collega Wijnbergen zal zich daar mee bezig houden. 
Ook is er voorgesteld echtgenotes van overleden collega’s zo veel mogelijk binnen de 
groep te houden maar deze vrij te stellen van het betalen van contributie . 
Opnieuw is gevraagd of ieder lid al een e-mail adres heeft opgegeven want dat maakt 
correspondentie toezenden veel gemakkelijker. 
Tot slot werd de aanwezigheid van de Limburgers genoemd. Ook de bestuursleden 
vonden het een goede zaak dat ook deze provincie weer ruimschoots vertegenwoordigd 
was. Immers hoe meer zielen hoe meer vreugd en ze zijn gewoon niet weg te denken 
uit dit gezelschap. 
Senioren, het vergaat U allen bijzonder, hoop ik . Blijf aandacht geven aan Het College 
en haar Periodiek zijnde “De Band Die Bindt”. 
 
Hartelijke groeten vanuit het Zeeuwse. 
Herman S. uit Goes. 

Seniorennieuws 
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Op Prinsjesdag is een nieuwe categorie bijtelling geïntroduceerd voor zuinige auto’s van 
de zaak. Omdat velen van ons ook een (lease) auto van de dienst rijden hierbij wat 
informatie. 
Vanaf 2009 bedraagt de bijtelling van auto’s in de nieuwe categorie 20%. Zuinige 
auto’s gaan ook weer minder motorrijtuigenbelasting betalen.  
Naast de standaard 25 procent en het verlaagde 14 procenttarief (zeer zuinige auto’s) 
komt er in 2009 een tussencategorie van 20 procent. Daar vallen veel gangbare 
automodellen onder. De grens ligt om precies te zijn bij een CO2 uitstoot tot 140 en 116 
gram voor respectievelijk benzine- en dieselauto’s. In een modale catalogusprijsklasse 
levert dat een voordeel op van zo’n 600 euro per jaar.  
 

Verlaging BPM 
De BPM op nieuwe auto’s wordt in 2009 weer een stapje verlaagd, naar 40 procent van 
de catalogusprijs. Om het financiële overheidsplaatje in balans te houden, gaat de 
motorrijtuigenbelasting net als in 2008 omhoog.  
Zeer zuinige auto’s genieten vanaf 1 januari 2009 een enorm voordeel. Ze worden 
geheel BPM-vrij. De Toyota Prius wordt bij het huidige prijspeil bijvoorbeeld 1.012 tot 
2.400 euro goedkoper. En de Toyota Aygo 234 tot 1.063 euro.  
De motorrijtuigenbelasting voor diezelfde modellen wordt naar een kwart van de 
gangbare MRB verlaagd. Helaas gaat dat niet over de provinciale opcenten.    
Ook aardgas auto’s genieten MRB voordeel. Ze gaan het tarief van het benzinemodel 
betalen. 
 

Bijtellingpercentage 
2009 

CO2-uitstoot benzine 
(gr/km) 

CO2-uitstoot diesel (gr/km) 

14% 110 en lager 95 en lager 
20% 111-140 96-116 
25% 141 en hoger 117 en hoger 

 

Slurptaks omhoog 
De zogenaamde ‘slurptaks’ wordt stevig aangescherpt. De grenswaarde gaat omlaag en 
elk grammetje CO2 teveel wordt bovendien nog zwaarder bestraft: 125 euro per gram 
in plaats van de 110 euro die dit jaar geldt. Dorstige modellen worden duizenden euro’s 
duurder.  
Bovendien zullen veel meer auto’s als ‘slokop’ worden ingeschaald, ook heel gangbare 
versies. Wie de CO2 grens - voor de meeste kopers abracadabra – omrekent, ontdekt 
dat op benzinemodellen, al bij iets boven de 1 op 11 normverbruik slurptaks gaan 
betalen.  
Bij dieselmodellen ligt die grens op 1 op 15. 
 

 
Drempel  gr/km  Tarief/gram 

Benzine  212 (232)  € 125,- (€ 110,-) 

Diese l   176 (192)  € 125,- (€ 110,-) 

 

 

Nieuwe bijtelling voor zuinige (lease)auto van de zaak 
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Beste Lezers, 
Het moet me van het hart, het is te ingrijpend voor mij geweest om er niets 

van te vertellen.  Gewoon niet te behappen!!!!                                      

Op 31 augustus j.l. ben ik deelnemer geweest van “Ride for the roses” en dat 
heeft een geweldige indruk op mij gemaakt.  

Misschien, als U dit gelezen heeft, op U ook. 

 

Even een geheugensteuntje.  
“Ride for the roses” is in het leven geroepen 
door Lance Armstrong, een wielrenner die 7, let 
wel, 7 maal de Tour de France heeft gewonnen 
maar daarvoor langere tijd moest leven met 
zaadbalkanker. Door zich voor 100% op sport te 
storten is het hem gelukt deze ziekte te 
overwinnen en zelfs vader te worden. 
Om nu ook andere mensen te stimuleren in hun 
strijd tegen kanker en om het Koningin 

Wilhelmina Fonds te helpen bij de kankerbestrijding in men op het idee gekomen een 
fiets-prestatietocht op touw te zetten om geld in te zamelen. 
Deze fietstocht kreeg de naam ‘Ride for the roses” omdat elke deelnemer na het 
volbrengen van de tocht aan de finish een pracht rode roos wordt overhandigd. 
Reeds 10 maal was deze tocht in Nederland georganiseerd en voor de 11de 
prestatietocht had Goes zich opgegeven. 
Op Zondag 31 Augustus 2008 was het de grote dag. 
Omdat ook mijn familie niet aan kanker is ontkomen maar ook omdat kanker één van 
onze grootste tegenstanders is heb ik me, samen met mijn kleinzoon Rick, spontaan 
opgegeven voor deze tocht. We mochten  kiezen tussen 25, 50 en 100 kilometer. 
Iedere deelnemer brengt een bijdrage in en daarnaast wordt naar sponsors gezocht om 
een zo’n groot mogelijk bedrag bij elkaar te fietsen. 
Al vele weken voor de 31ste  Augustus werd er over gepubliceerd en “Ride for the 
roses” werd een ’hot item’ in Goes en omstreken. 
Opvallend was gewoon dat je nog meer fietsers dan gewoonlijk op de wegen zag. 
Stiekem werd er al veel geoefend en dat wees er tevens op dat er steeds meer 
belangstelling kwam voor deze tocht. Regelmatig kwamen  bekende mensen aan het 
woord en vooral oud wielrenners lieten via de pers weten dat het hier een belangrijke 
zaak betrof en dat een ieder min of meer de morele plicht had om deel te nemen. 
Mannen als Jo de Roo, Jan Jansen en Michael Boogerd als oud-wielrenners, de 
Burgemeester  van Goes, en de Commissaris van de Koningin, Karla Peijs, kwamen aan 
het woord middels de pers en telkens weer werd ons verteld hoe belangrijk het was 
Goes en Zeeland op de kaart te zetten door een goed verlopen Ride for the roses. 
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De Grote Dag. 

Zondag, 31 augustus, rond 10.00 uur gingen Rick en ik opgewekt richting de 
Zeelandhallen, grote amusementshallen waar van alles binnen georganiseerd kan 
worden. Natuurlijk liggen daar hele grote parkeerterreinen bij en daar was het de 
organisatie om begonnen. 
Nee, niet om daar de auto’s 
neer te zetten van de 
deelnemers. Die ruimte was 
nodig voor “The Ride”. 
Alle deelnemers die van 
buitenaf met de auto kwamen 
werden naar vele andere 
parkeergelegenheden 
verwezen, verdeeld over heel 
de stad. En de parkeer 
terreinen bij de Zeelandhallen 
waren bestemd voor, U raad het al, enkel en alleen voor de vele fietsers. 
Het was al dringen geblazen.  De ingang, toch echt niet zo nauw want van twee kanten 
moeten er auto’s doorkunnen, bleek het aanbod niet te kunnen verwerken. De eerste 
gesprekken vinden plaats tussen bekenden die in de rij staan om binnen te komen en 
geduldig op hun beurt wachten. Eenmaal binnen vind er een verdeling plaats. De 25 
km. rijders, de 50 km rijders en de 100 km. rijders worden elk naar verschillende 
plaatsen gedirigeerd. 

Om 11.00  uur de start. Eerst de 100 km 
rijders. Na het startschot van Karla Peijs gingen 
deze wielrenners, allemaal met racefietsen, van 
start. 7000 om precies te wezen. De 
vierbaansweg was afgezet, de Delta weg was 
afgezet, ja zelfs de Zeelandbrug was gesloten 
voor al het gemotoriseerd verkeer. Alleen de 
fietsers van The Ride mochten er over. Wel 
onder politiebegeleiding want ik geef het u te 
doen, 7000 wielrenners achter elkaar de brug 
over. 

En dan over Schouwen Duiveland, waar de weg ook afgesloten was, via de 
Oosterscheldekering en Noord Beveland weer terug naar Goes. 
Na 11.00 uur startten de 25 en 50 kilometer rijders, ook ruim 7000, voor hun fietstocht 
door de Zak van Zuid Beveland.  
Bij de start stonden aan beide zijden van de weg supporters de deelnemers uit te 
wuiven en sterkte te wensen en onder weg zaten, vooral bij boeren hofsteden, ook vele 
toeschouwers de fietsers aan te moedigen. Het was één en al blijheid. 
Na de Zeelandhallen achter zich gelaten te hebben reden de fietsers van de kortere 
afstanden over de brug de A-58 over waarna de 25 km rijders rechts af gingen en de 50 
km rijders links af. Dat gaf enige rust. 
Natuurlijk waren er onderweg rust en stempelplaatsen. In Nisse, rond de kerk, was een 
soort markt ingericht waar men van alles kon kopen om de energie weer op te peppen. 
Koffie, thee, limonade, meerdere soorten broodjes, uiteraard Zeeuwse bolussen, vele 
soorten fruit en nog veel meer. Een fantastisch gezellige sfeer, uiteraard ook te danken 
aan het prachtige weer. 
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Ja, alles zat mee op 31 augustus in en rond Goes. 
Rick en ik konden goed opschieten en waren als één der eersten weer terug, rond 14.00 
uur. 
We moesten tot slot tussen twee marktkramen doorrijden en kregen daar de wel 
verdiende rode roos uitgereikt. 
Daarna namen we een strategische plek in om binnenkomende fietsers welkom te heten 
en te applaudisseren voor hun prestatie. Uiteraard werd menig bekende vastgelegd op 
de foto. 
Beste mensen, het was grandioos. Veel vrouwen stonden aan de finish en als hun man 
dan binnenkwam dan ging deze even naar zijn echtgenote van wie hij dan een dermate 
stevige pakkert kreeg zodat het leek alsof hij wel een half jaar was weg geweest. De 
tranen zouden je in de ogen springen. 
Eén grote happening. En weet u hoeveel deelnemers er uiteindelijk waren? 14.000, ja U 
leest het goed 14.000!! Rond 17.00 uur stonden op het parkeerterrein bij de 
Zeelandhallen meer dan 14000 fietsen. Er zijn foto’s van gemaakt vanuit de lucht. Je 
weet echt niet wat je ziet. 
En al die fietsen waren van deelnemers aan de Ride for the roses en weet U hoeveel 
die mensen  gezamenlijk op één dag bij elkaar hebben gefietst, schrik niet, 1,1 miljoen 
euro. 
Ja daar kijk je van op hé, 1.100.000 euro is er bij elkaar gefietst op één dag door 
14.000 fietsers. Ik heb nog nooit zoveel gelukkige mensen bij elkaar gezien. Een zee 
van gelukkige mensen want elke fietser had meerdere supporters en die waren allemaal 
richting Zeelandhallen gekomen. Wat denk je wel hoeveel mensen daar bij elkaar 
stonden. Ik heb ze niet geteld maar het leken er wel ‘honderd duzend’. 
Het Koningin Wilhelmina Fonds kreeg 1.100.000 miljoen euro voor de kankerbestrijding, 
bijeen gereden door 14.000 fietsers uit heel het land want dat moet gezegd, elke 
provincie was vertegenwoordigd. Het is ook een landsbelang dat er gestreden wordt 
tegen kanker en de toon is gezet in Goes. Volgend jaar op 30 augustus 2009 is Bemmel 
aan de beurt. Mocht U in de gelegenheid zijn dan moet U echt eens mee doen. Het is 
niet te geloven wat een feest, zeker als het weer ook mee werkt.   En als het effe kan 
ben ik er bij volgend jaar ook weer.                                 
Herman Schuitert 
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Bij de ingang van Deltapark Neeltje Jans loopt een manspersoon rond 10.30 

uur te flaneren in de zon. Vol verwachting klopt zijn hart, zouden ze allemaal 
komen, de deelnemers, bestaande uit de Senior leden van het College van 

Keurmeesters en hun partners. 
Er was al het nodige aan deze dag vooraf gegaan en er was, volgens 

planning, nog heel veel te beleven en te genieten. 
 
Deltapark Neeltje Jans bevindt zich op het voormalige werkeiland Neeltje Jans, 
onderdeel van de stormvloedkering in de Oosterschelde. Het noemt zich een 
attractiepark omdat er zo enorm veel te zien en te beleven is met als hoofdmoot het 
ontstaan van de genoemde stormvloedkering na de watersnoodramp van 1953. 
Daarnaast zijn Aquapolis, het grootste zeeaquarium van Zeeland, de rondvaart per 
salonboot en de zeehondenpopulatie geweldige trekkers voor onze leeftijdgenoten. 

Rond 10.00 uur opende het pretpark en kon de 
organisatie zich binnen voorbereiden op de 
start van het programma, het ontvangen der 
deelnemers.  
Een belangrijk onderdeel omdat, na ontvangst 
van het entreebewijs, alles alleen te betalen 
was met munten. 
Alle deelnemers kregen deze munten 
aangereikt door collega Jan Ros, die een 
dominante plaats had ingenomen bij de ingang 
van het restaurant.  
Geleidelijk aan kwamen ze binnen vanuit Noord 
Holland, Utrecht, Friesland, uit alle 
windstreken, tot slot gevolgd door 8 personen 
uit Limburg. We waren voltallig. 
Het vlinderen in het restaurant was begonnen. 
Rond 11.30 uur werd het gezelschap hartelijk 

welkom geheten, speciaal de collega’s uit Limburg en het jongste lid Thijs Blaauw, en in 
het kort ingelicht over de verdere loop van de dag. Tevens werden zij op de hoogte 
gesteld van de afwezigheid van bekende leden met, gelijk daarop volgend, de 
mededeling dat na de lunch hierop zou worden terug gekomen. Na de opmerking toch 
vooral veel te vlinderen werd het welkomstwoord besloten met de mededeling dat de 
medewerkers van Neeltje Jans brandden van verlangen om te starten met het 
programma. 
En daar werd volmondig mee ingestemd en daadwerkelijk op gereageerd. 
 
Met z’n allen gingen we de bioscoopzaal binnen waar we, na een korte inleiding, keken 
naar de film: Delta Finale.  
Hierin werden we uitgebreid geïnformeerd over de bouw van de stormvloedkering. 
Zoals gebruikelijk was het ook hier doodstil in de zaal, een ieder zat vol aandacht naar 
de film te kijken Opnieuw werden we geïmponeerd door de grootte van alles, de stenen, 
de pijlers, de vaartuigen, de matten en de mattenlegger en nog vele zaken meer. 
“Echt onder de indruk” was de algemene mening. Dat bleek ook wel na afloop toen het 
op vragen stellen aankwam. Mocht de medewerker van Neeltje Jans al denken binnen 
het uur klaar te zijn, met dit gezelschap kreeg hij geen kans.  

SENIORENHAPPENING 2008 
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Vele vragen werden op hem afgevuurd, over gewichten, oppervlaktes, grote en kleine 
stenen, beton, betonrot maar ook over dieptes en afstanden en zelfs, je houdt het niet 
voor mogelijk, over groene zeep. 
Toch enigszins stil en onder de indruk verlieten we de bioscoop want de lunch wachtte. 
 

Na 56 seconden stilte en een “smakelijk eten” 
vielen ze aan. Tafels voor 8 personen waren 
voorzien van eetgerei, een terrine 
groentesoep, vele soorten broodjes, en een 
toren met borden met vele soorten beleg. Het 
geroezemoes verstomde enigszins want een 
ieder had nu iets anders om handen.  
Na een klein uurtje kwamen de gesprekken 
echt op gang, voor organisator Herman de 
gelegenheid om even in te breken in deze 
vriendschappelijke vlinderacties. 
Hij begon zijn mededelingen met aandacht te 
vragen voor het overlijden van Johan Terdu, 
een alom bekend Senior lid, een aimabel en 

bewogen man die een kenmerkende plaats in ons midden heeft ingenomen.   
Namens alle seniorleden zijn de condoleance wensen per brief toegezonden aan zijn 
echtgenote Jenny.  
Johan stond er om bekend met nieuwtjes te strooien en één daarvan was een gedicht 
van Annie M.G. Schmidt genaamd ‘Mei’. Dit gedicht werd vlak voor de dankstilte 
voorgelezen. 
 
Na de stilte ging Herman verder met het vragen van aandacht voor het lief en leed van 
andere leden. Het begon met Tjeerd Dalhuisen. Zijn echtgenote schreef dat de 86 jarige 
Tjeerd bijna blind was, aan één oog nog 12% zicht, en op korte termijn moest worden 
gekatheteriseerd. Konden dus niet deelnemen maar wel wenste ze ons een gezellige 
dag toe. 
Vervolgens werd de brief van Gerrit Pelleboer genoemd. Ook zij konden door o.a. 
conditiegebrek niet deelnemen aan deze happening maar ook zij wensten ons veel 
plezier. Beiden hebben een brief van de organisatie gekregen waarin hen veel sterkte en 
geluk voor de toekomst gewenst werd. 
Verder kwamen er afschrijvingen binnen van C. van de Veer uit Almere, M.H. van 
Draayen uit Nijmegen, G. Dwarshuis uit Stiens, D. van Stel uit Almere, Mevr. Ypma uit 
Hilversum, J. Mulder uit Diemen, K. Schoon uit Heerhugowaard, A. Gerritsen uit 
Maarssenbroek, P. van Leemput uit Breda, en J. Burger uit Goes. Allen hadden te 
kampen met ziekte of gevolgen daarvan maar unaniem wensten ze ons allemaal een 
hele fijne dag toe en dat mocht best even bekend gemaakt worden. 
De collega’s Scheffer, Merkelbach en Ring konden door vakantieafspraken niet aanwezig 
zijn maar dat is dan een gelukkiger reden. Ook zij wensten ons een plezierige dag. 
Mede als gevolg hiervan stelde Herman Schuitert voor het volgend jaar de 
Seniorenhappening op een centraal gelegen plaats te organiseren in een gelegenheid 
waarin alles in één locatie kan plaats vinden zonder tussentijdse verplaatsingen of alleen 
met rollend materieel. 
En misschien kan dan ook voldaan worden aan de wens van de eveneens niet 
aanwezige Albertus Roldes Elling, een achtergrond muziekje van b.v. Catharina Valente 
zoals b.v. Gondola, Gondola. 
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Na enig overleg en gepraat heen en weer werd Hein Wijnbergen bereid gevonden de 
organisatie van de Seniorenhappening 2009 op zich te nemen.  
Een centraal wonende collega die bereid is zich te verdiepen in de mogelijkheden om 
nog meer deelnemers te krijgen. Hoe meer zielen, hoe meer vreugd. 

Aangezien de rondleider van Neeltje Jans zich 
meldde, maakte een ieder zich klaar om een 
wandeling te maken naar de stormvloedkering. 
Op 3 dames na gingen ze allemaal mee en voor 
deelnemers waarvoor de afstand te groot was 
waren er rolstoelen. 
In de stormvloedkering was een expositie 
opgesteld met nieuws in allerlei vormen. De 
rondleider hield ons op meerdere plaatsen 
staande om telkens weer nieuws te spuien. 
Wat moeilijker werd het toen we 
terechtkwamen in een tweede groep bezoekers 

maar de indrukken bleven geweldig. 
Onder de autorijweg maar naast de grote schuifdeuren konden we zien met hoeveel 
kracht het zeewater door de sluizen werd geperst. Het begon vloed te worden en dat 
was duidelijk te merken, o.a. door de vaart en kracht van het stromende water maar 
ook aan de schuimvorming op de Oosterschelde.  
Aangezien meerdere deelnemers nog consumptiemunten te verteren hadden werd na 
ruim een uur de terugweg ingeslagen. Na een consumptie ging een deel van het 
gezelschap nog een rondvaart maken en een aantal anderen naar het zeeaquarium. De 
overigen bleven achter om elkaar nog eens diep in de ogen te kijken en fijne 
gesprekken te voeren 
Om 17.00 uur sloot het bedrijf, om 17.30 uur moest een ieder de zaak verlaten. Het 
personeel wilde graag klaar zijn en onder het afscheid nemen werden de tafels al 
schoongemaakt voor de volgende dag. Wij hadden door de gezelligheid de tijd 
vergeten. 
 
Een ieder bedankte voor de geweldige dag. Velen gingen huiswaarts maar een 14-tal 
deelnemers verzamelde zich in Restaurant Emelisse, een bierbrouwerij, bij de 
organisatie bekend als een brouwer van heerlijk bier, met een restaurant met Zeeuwse 
lekkernijen, gevestigd in het nabij gelegen Kamperland. Eerst een afzakkertje op het 
tuinterras en toen binnen de maaltijd bestaande uit uitgezochte heerlijkheden of het 
kenmerkende dagmenu.  
Geweldig genoten van de heerlijkheden alhoewel het niet 
helemaal liep zoals verwacht. Een Friese deelnemer, een echte 
'vlinderaar', had als toetje ‘het Zeeuwse genot’ besteld maar door 
de verwisseling van zitplaats kreeg hij een citroenijsje. Het mocht 
de pret echter niet drukken. Moe, edoch voldaan ging rond 21.00 
uur een ieder zijns weegs, terugziend op een meer dan 
waardevolle, gelukkige dag.  
Hopelijk volgen er nog vele zo en dan met nog meer deelnemers. 
Herman S. uit Goes. 
 
P.S. 
Vergeet niet de foto’s te bekijken op onze website:  
www.hetcollege.nl  
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Nieuws 

Hygiëne logo voor restaurants in België  

Vier jaar heft de Belgische Voedsel autoriteit 
gewerkt aan de invoering, maar nu gaat het dan 
ook echt gebeuren. 
Restaurants, die daarvoor in aanmerking komen 
(ze moeten uiteraard wel aan een aantal criteria 
voldoen) kunnen in het vervolg laten zien dat hun 
bedrijf voldoet aan de gestelde standaard van 
hygiëne en HACCP. 
Samen met de verplichting, om de 
bedrijfserkenning aan het publiek te laten zien op 
de deur of aan het raam, kan ook het verkregen 
logo worden getoond. 
Uiteraard in de kleur groen en de duim omhoog, 
hetgeen international in gebruik is als een OK. 

Meer valt te lezen op de website van onze zuiderburen, www.afsca.be  
 
 

DG Health and Consumers (Sanco) werkt aan een 
meerjarenvisie voor 2009 t/m 2014 
Benieuwd wat onze Europese bazen voor ons in 
petto hebben???? 

http://ec.europa.eu/dgs/health_consumer/future_challenges/future_challenges_en.htm  
 

Voorts heeft DG Sanco een voorstel ingediend voor een nieuwe etiketteringverordening. 
Een aantal interessante wijzigingen staan op stapel, als deze wordt aangenomen. Op dit 
moment kan industrie en consumentenvertegenwoordigers nog hun op- en 
aanmerkingen laten weten.  
ook benieuwd? 
http://ec.europa.eu/food/food/labellingnutrition/foodlabelling/publications
/proposal_regulation_ep_council.pdf  
(PDF document - neemt enkele seconden in beslag voor download) 
 
 

Om ons werk misschien iets te vereenvoudigen, maar zeker als tool voor “Compliance 
assistance”, waar we geacht worden mee om te gaan, is de nieuwe website van de 
Europese Commissie. 
alle huidige toegestane bestrijdingsmiddelen en hun residuen, en de producten waarop 
ze zijn toegelaten met hun maxima zijn te vinden in deze zoekmachine. 
http://ec.europa.eu/sanco_pesticides/public/index.cfm  
 
 

 
IFEH, de wereldwijde organisatie van collega’s die zich met oa voedselveiligheid, 
milieuveiligheid, controle van speelplaatsen en zwemwater etc. bezig houden, en waar 
het College actief in participeert, publiceert nu ook een nieuwsbrief via hun website. 
de nieuwsbrief vindt je op http://www.ifeh.org  
 


